
Sophienborg Park 

Afdeling 410-0 

Referat af bestyrelsesmøde den 21. juni 2017 kl. 12.00 

 

 

Tilstede var Flemming, Doris, Annie, Christian og Gerd 

Fra lokalkontoret Lars E. og Robert 

Mødet blev afholdt i fælleshuset 

 

            Dagsorden: 

1. Valg af referent 

2. Fælleshuset 

3. Affaldssortering 

4. Lokalkontoret 

5. Folder til beboere 

6. Økonomi, forberedelse til budgetmødet 

7. Status på foråret og strategi for efteråret 

8. Siden sidst 

9. Eventuelt 

 

 

 

Ad 1: Gerd 

Ad 2: Cecilie har valgt, at stoppe med styring af fælleshuset på grund af for meget at 

se til privat. Efter sommerferien skal der findes en til at overtage dette hverv, ind til 

da styres udlejningen af Flemming. 



Ad 3: Affaldssorteringen blev gennemdrøftet. Der er ingen tvivl om, at der er aftaler 

som ikke er holdt hvorfor affaldsbeholderne (molokkerne) ikke blev tømt som først 

aftalt. Fremadrettet forventer vi, at modtage en udførlig tømningsplan for samtlige 

fraktioner. Der tilbagestår desværre nogle udfordringer med sortering, at slå pap 

sammen og ikke mindst med placering af affald i de rigtige beholdere. Det blev aftalt, 

at gårdmanden en gang imellem lukker op for molokkerne, for at se om der eventuelt 

har sat sig noget i klemme, som gør at de virker fyldte. Det er og har aldrig været 

tilladt at sætte storaffald af uden for afhentnings perioderne. 

Ad 4: Lars E fortalte lidt om evt. robotter til græsslåning. Der bliver sat en ny trappe 

op til nr. 31 og 32 i denne uge. Lejerbos sms system til udsendelse af meddelelser til 

bebyggelsen er igen brugbar. Annie efterlyste en plan for vedligeholdelsesarbejder. 

Lånoptagning til køkkener er ikke klar endnu. 

Ad 5: Annie orienterede om forslag til velkomstfolder til nye beboere. Det blev aftalt at 

det præsenterede forslag skulle effektueres.  

Ad 6: Christian fremlagde og forklarede sin gennemgang af regnskabet for 

Sophienborg Park. Dette skal tages op til budgetmøde i efteråret. 

Ad 7: Foråret er gået ok, dog knap så godt med de nye molokker, men nu skulle det 

køre. Efteråret er det budgettet og den nye folder. 

Ad 8: Desværre har vi fået afslag på ansøgningen om hjertestarter. 

Ad 9: Intet 

 

 

Gerd 

 

 

 

Bestyrelsesmøder er aftalt til den første onsdag i måneden kl. 16.00. Første gang den 

6. september 2017 

 


